
Selskabsskat

Selskabsskatten tæller p.t. ikke meget i statskassen, hvilket hænger sammen med to 
forhold.

• Danske virksomheder tjener ikke mange penge.
• Udenlandske virksomheder lægger deres skat i billigere lande end DK.

Hvis vi afskaffter begrebet “arbejdsløs” vil virksomhedernes indkomst stige lidt.

Hvis vi sænkede selskabsskatten til eks. 10% ville skatteindtægterne stige p.g.a. at 
udenlandske virksomheder med fordel kunne placere en større del af deres overskud i DK, 
og det kan sagtens være store beløb. Iøvrigt burde vi undersøge hvad der tiltrækker 
virksomheder til områder med lav skat og også hvad der tiltrækker virksomheder til 
områder med en selskabsskat der næsten er på højde med den danske - eks. 
Luxembourg.

Samtidig ville almindelige danske virksomheders omkostningsniveau falde og dermed 
stiger konkurrenceevnen overfor udlandet - alle vinder.
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